
Zápis z 14. Jednání VV RSST Blansko 

  

Datum a místo konání : 12.4.2023, Orlovna Boskovice  

Přítomni :  Pavel Gyurgyik, Sedlák Zdeněk, Zdeněk Křepela, Harna Tomáš, Miroslav 

Kyrcz, Jiří Kadlec, Michal Dudek, Vladimír Švancara  

    

Program jednání:  1.   OBTM  

    2.  Ekonomika  

    3.   OP dospělých  

    4.   Úprava soutěží   

    5.   Ostatní  

  

1. OBTM  
  

     Zdeněk Křepela před jednáním zaslal všem členům popis OBTM do dalšího období, s důrazem 

na dynamické určování skupin při jednotlivých turnajích. Diskutovalo se o odměnách pro vítěze v 

jednotlivých divizích, s doporučením dávat poháry pro první 3 divize a ostatním medaile.   

  

2. Ekonomika  
  

     Pavel Gyurgyik přednesl členům VV RSST zprávu o ekonomické situaci RSST Blansko. V 

současné době je na účtu cca. 165 000,- Kč.  Navrhl zřídit při FIO bance spořící účet s 5% 

úrokem a převést na tento účet finance tak, aby na stávajícím účtu po konci sezóny a zaplacení 

všech výdajů zbylo 10 000,-Kč. Pro příští sezónu zvednout odměny za práci s dětmi na 40 000,-

Kč, tak jak bylo v období před Covidem a startovné za každé družstvo v soutěžích RSSTB 

zvýšit na 500,-kč, jak bylo schváleno na aktivu oddílů 2022. Do ekonomických pravidel zavést 

poplatek za opotřebení automobilu „cesťák“, který se bude řídit směrnicemi ČASTu vydanými 

každý rok v lednu. Dále Pavel přednesl předpokládané výdaje pro další období. Mirek Kyrcz 

přednesl návrh odměn VV RSSTB a jejich rozdělení pro jednotlivé členy. Celkově 30 000-,Kč 

pro 8 členů za sezónu. Na závěr ještě jednou Pavel poděkoval Tomáši Harnovi za získání 

sponzorského daru 30 000,- kč.  

Odměny členům VV RSSTB a STK RSSB: 

Kadlec Jiří 1.000,- 

Švancara Vladimír 2.000,- 

Dudek Michal 3.000,- 

Křepela Zdeněk 3.000,- 

Sedlák Zdeněk 4.000,- 

Harna Tomáš 4.000,- 

Kyrcz Miroslav 4.000,- 

Gyurgyik Pavel 8.000,- 

 

 

  



3. Okresní přebor dospělých 
  

Pavel provedl rozbor účasti na okresních přeborech dospělých a na ostatních turnajích pořádaných 

jednotlivými oddíly. Ukázalo se, že nový formát dvou turnajů větší účast nepřinesl. OP- dospělých 

proběhnou jako jeden turnaj bez rozdělení.  Dále po diskuzi byl podán návrh určit kvóty pro 

jednotlivá družstva a oddíly podle účasti v celostátních, krajských a okresních soutěží. Byl 

odhlasován návrh, aby oddíly měly povinnost zúčastnit se pod pokutou 1000,-Kč za každého 

chybějícího hráče na OP dospělých podle předpisu: za každé družstvo hrající krajské a vyšší 

soutěže byl přítomen jeden hráč ze základu soupisek těchto družstev, a za každé družstvo hrající 

RPI a RPII byl přítomen jeden hráč ze soupisky. Jako splnění podmínky se bude brát, pokud tento 

hráč nastoupí do prvního zápasu ve dvouhře na OP.    

  

4. Úprava soutěží 
 Na návrh Zdeňka Křepely a Michala Dudka byla prodiskutována možnost vytvoření 10 členných 

skupin a hraní v dvoukolovém systému jako je v RP1. Ve dvanáctičlenných skupinách to je 22 

zápasů, což se většině hráčů zdá příliš. Důvodem je mít rozpis soutěží na celou sezonu a v 

předstihu tak zajistit herny a hráče. Zároveň nebude soutěž ovlivňovat kupř. zápas o 6 místo 

domácí prostředí. Zaznělo také, že nadstavba není pro hráče zajímavá (typicky 5-6 tým měl cíl 

zachránit soutěž a pak už ji jen dohrává) Tato varianta se nabízí i proto, že se loni do soutěží RPII 

a RPIV nepřihlásila některá družstva a soutěž se doplňovala náhradníky (V případě, že by se 

nedařilo naplnit soutěže i letos, nabízí se redukce počtu družstev jako možná varianta). Jako 

pravděpodobná varianta se zatím zdá možnost snížení počtu družstev v soutěžích RPII, RPIII, 

OPIV na deset družstev a současné zavedení plného dvoukolového systému. Tím se mírně zvýší 

počet soutěžních utkání z 16 na 18 (větším počtem zápasů pak i úroveň soutěže).    Z důvodu 

velkého přesunu družstev je tento návrh rozložen do tří sezón, tak že v sezóně 2024-25 by se takto 

upravila soutěž RPII. V následujících sezónách postupně i soutěže RPIII a RPIV soutěž OSI by se 

upravila a rozdělila na východní-západní část okresu nebo na severní-jižní vše v závislosti na 

počtu přihlášených družstvech. Tento návrh je potřeba zanést už do stávajícího rozpisu soutěží na 

sezónu 2023-24 a obeznámit s ním jednotlivá družstva.   

  Dále se diskutoval bod loňského rozpisu soutěží, kdy oddíl Blanska měl zvláštní 

privilegium hrát své domácí zápasy v týdnu. Po diskuzi jsme dospěli k závěru, že již nebude dále 

omezen pouze na Blansko, ale tuto možnost budou mít všechny oddíly.   

  Probírala se ještě možnost startu žen v okresních soutěžích se závěrem, že nebude možné 

mít ženu ze základu soupisky ženské soutěže na základu soupisky okresních soutěží mužů (tak jak 

to i definuje soutěžní řád). Přesná definice bude v rozpisu soutěží.  

 

5. Ostatní  
V měsíci květnu proběhne ve Vyškově školení trenérů C pro zájemce. Termín aktivu oddílů byl 

přesunut dle krajského aktivu na červen po skončené sezóně. Rozpis soutěží a žebříček se vydá 

poskočení všech soutěží, zejména krajských kvalifikací, kdy bude jasné, kdo sestoupí do RPI.   

  

Členové VV berou na vědomí.  

                                                                                                              
Zapsal :Zdeněk Sedlák  

Schválil: Pavel Gyurgyik, Zdeněk Křepela, Harna Tomáš, Miroslav Kyrcz, Jiří  

Kadlec, Michal Dudek, Vladimír Švancara  


